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Linnukkatien kevyenliikenteen kehittämisen hanke (Kuva 1 ja 2) on saanut 
vuonna 2019 investointiavustusta Traficomilta 345 000 € (sis.alv). Hanke 
on saanut jatkoaikaa hallinto-oikeuden päätöksen käsittelyn ajalle.  
 
Pohjois-Suomen hallinto-oikeus on antanut 19.1.2024 päätöksen 
Linnukkatien kevyen liikenteen väylän katusuunnitelmasta. Hallinto-oikeus 
on hylännyt valituksen.  
 
Alustava hankkeen kustannusarvio vuodelta 2019 oli 793 600 (sis alv). 
Rakentamisen kustannusarvio on päivitetty (29.1.2024). Kustannusarvion 
ja katusuunnitelmat on laatinut Sweco Finland Oy. Kokonaishinta 
kustannusarvion mukaan koko hankkeen kustannukset ovat n. 1 050 000 € 
(alv 0%)  ja 1 302 000 (alv 24%).  
 
 2019  2024 
Kustannusarvio alv 0% 640 000 1 050 000 
Kustannusarvio alv 24 % 793 600 1 302 000 
Avustus alv 0% 278 226 278 226 
Avustus alv 24% 345 000 345 000 
Määrärahan tarve alv 0% 361 000 771 774 

 
Lisämäärärahan tarve kustannusarvion mukaisesti olisi nettona 771 774 €. 
 
menot alv 0% 1 050 000 
tulot 278 226 
netto 771 774 

 
Talousarviossa hankkeelle ei ole varattu määrärahaa, koska sen 
toteutuminen oli talousarvion hyväksymisvaiheessa epävarmaa. Lopullinen 
hinta määräytyy kilpailutuksen jälkeen. Kilpailutuksen kannalta olisi 
järkevää käynnistää hankkeen kilpailutus välittömästi.  
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Kuva1. Katusuunnitelmakartta osa 1. 

  
Kuva 2. Katusuunnitelmakartta osa 2. 

 
  

Esittelijä Kunnanjohtaja Rajala Pekka 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että Linnukan kevyenliikenteen väylän 
rakentaminen aloitetaan kevään 2024 aikana ja talousarvion 2024 
investointiosaan lisätään hankkeelle nettoinvestointimääräraha 771 774 
euroa (investointimenot 1 050 000 euroa ja investointitulot 278 226 euroa). 
Investointimääräraha kohdistetaan investointien sitovuudelle 
Konsernipalvelut, maan käyttö ja omaisuudenhallinta.  
 
Kunnanhallitus esittää edelleen valtuustolle, että hankkee kilpailutus 
voidaan aloittaa välittömästi päätöksen jälkeen. 
 

Päätös Tekninen johtaja Simo Pöllänen ja Kunnallistekniikka liikelaitoksen 
liikelaitosjohtaja Marja-Riitta Vavuli-Kiviniemi olivat kokouksessa läsnä 
asiantuntijoina asian esittelyn ajan klo 16.46-17.13 ja poistuivat 
kokouksesta ennen asiaa koskevaa päätöksentekoa. 
 
Tuomas Okkonen esitti, että asia jätetään pöydälle. Teemu Sanaksenaho 
kannatti Okkosen esitystä. Puheenjohtaja totesi, että koska on tullut 
kannatettu esitys asian pöydälle jättämisestä, tulee asiasta äänestää 
ennen käsittelyn jatkamista. Äänestystavaksi sovittiin kädennostoäänestys. 



Pöydälle jättämistä kannattivat Tuomas Okkonen ja Teemu Sanaksenaho. 
Asian käsittelyn jatkamisen puolesta äänestivät Tiina Hintikka, Senja 
Kovaniemi, Asko Laukkanen, Juho Pakaslahti, Marko Pietilä ja Arja 
Porkka. Minna Rautio äänesti tyhjää.  
 
Kunnanhallitus hyväksyi esityksen yksimielisesti. 
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Päätös Kunnanvaltuusto hyväksyi esityksen yksimielisesti. 
 


